《绿洲乐队重组震撼回归! Noel 女儿Anais恋情曝光,超模摄影师牵手《It's A Sin》小鲜肉超甜!》

就在前几天,绿洲乐队(Oasis)正式宣布重组了!

紧接着,绿洲乐队成员诺尔·盖勒格的女儿阿奈斯(Anais)也爆出新恋情!

从青涩少女蜕变成超模兼摄影师,阿奈斯现在和《It's A Sin》的颜值担当卡勒姆·斯科特·豪威尔斯甜蜜牵手,这跨界CP感简直爆棚!



01

Noel Gallagher's daughter Anais has grown up to become a model and photographer, with the blonde beauty now dating It's A Sin star Callum Scott Howells.

诺尔·盖勒格的女儿阿奈斯已长大成人,成为了一名模特和摄影师,这位金发美女目前正在与《It's A Sin 》明星卡勒姆·斯科特·豪厄尔斯约会。

The star and the Welsh actor have reportedly been seeing each other romantically since last autumn - long before Oasis announced their long-awaited reunion.

据报道,这位明星和这位威尔士演员自去年秋天以来就一直在浪漫地约会——远在绿

洲乐队宣布他们期待已久的重组之前。

The pair posted about being at the Blossoms concert, in Wythenshawe, Manchester, on Saturday, August 25. Blossoms are tipped to be the support act for Oasis as they begin their huge comeback tour next year.

8月25日周六,这对情侣在曼彻斯特威森肖的Blossoms演唱会上发布了照片。Blossoms 乐队有望成为绿洲乐队明年开始的大型复出巡演的助演嘉宾。

Anais has also been spotted in Callum's native Wales where the Channel 4 star posed for pictures taken by his beau which he uploaded to Instagram, OK! Magazine reports.

阿奈斯还被拍到在卡勒姆的家乡威尔士,这位第四频道的明星摆出了姿势,由他的男友拍照并上传到Instagram上,《OK!》杂志报道。



She has moved on from her ex, farmer Julius Roberts. The Sun claimed last year: "Anais and Julius have ended their relationship. It was a shock for those who knew them as they appeared to be so happy.

她已经和前男友农民朱利叶斯·罗伯茨分手了。《太阳报》去年声称:"阿奈斯和朱利叶斯已经结束了他们的关系。对于那些认识他们的人来说,这是一个震惊的消息,因为他们看起来非常幸福。

Anais even moved to Dorset to be closer to Julius, whose family have their farm there.

She is going to be back in London over Christmas with her family who are rallying around."

阿奈斯甚至搬到了多塞特郡,以便离朱利叶斯更近一些,他的家人在那里经营农场。 圣诞节期间,她将回到伦敦与家人团聚。"



绿洲乐队(Oasis)成立于1991年,由连恩·盖勒格(主唱/铃鼓)、连恩的哥哥诺尔·盖勒格(主奏吉他/演唱)、保罗·亚瑟斯(吉他)等人员组成,是当时英国炙手可热的摇滚乐队之一。

然而,2009年8月,绿洲乐队因内部矛盾宣布解散。15年以来,Noel和Liam这对兄弟一直都是老死不相往来的状态,幸运的是,就在前几天,这个乐队重组了。



Liam and Noel Gallagher have confirmed their Oasis reunion with 12 UK dates next year and two Dublin dates - telling fans: "The stars have aligned. The great wait is over."

连恩·盖勒格和 诺尔·盖勒格已确认绿洲乐队将于明年在英国举行12场演出,并在都柏林举行两场演出,他们向粉丝宣布:"星辰已就位,漫长的等待终于结束。"

The band will hit the road beginning in Cardiff and ending in Dublin and the gigs will form part of a world tour for Oasis, which is expected to earn the Gallaghers tens of millions of pounds.

乐队将从加的夫启程,最终在都柏林结束巡演,这些演出将作为绿洲乐队世界巡演的一部分,预计将为盖勒格兄弟带来数千万英镑的收入。

Liam and Noel posed in a new black and white photo together as the full details of their first shows in 16 years were announced at 8am.

连恩和诺尔在上午8点宣布了他们16年来首次演出的全部细节时,共同拍摄了一张新的 黑白照片。

And in a joint statement on behalf of Oasis, the brothers said: "The guns have fallen silent. The stars have aligned. The great wait is over. Come see. It will not be televised."

绿洲乐队在一份联合声明中表示:"枪声已沉寂,星辰已就位,漫长的等待终于结束。来现场观看吧,演出不会通过电视转播。"



The OASIS LIVE 25 world tour will hit Cardiff, Manchester, London, Edinburgh and Dublin in the summer of 2025 before heading to other venues outside Europe.

"绿洲乐队现场25周年"世界巡演将于2025年夏天在加的夫、曼彻斯特、伦敦、爱丁堡和都柏林举行,随后前往欧洲以外的其他场地。

The remainder of the band is yet to be confirmed, but it is thought Gem Archer who is friends with Noel and Liam could well be involved. Rumours about the Oasis tour began on Sunday when reports suggested they might reform.

乐队的其他成员尚未确认,但据推测,与诺尔和连恩是朋友的杰姆·阿彻可能会参与 其中。有关绿洲乐队巡演的传闻始于周日,当时有报道称他们可能会重组。

Earlier this week, Anais responded to the news of Oasis reforming and celebrated her dad's big update on social media.

本周早些时候, 阿奈斯对绿洲乐队重组的消息做出了回应, 并在社交媒体上庆祝了她 父亲的重要更新。

Liam and Noel shared a greyscale picture together as they sparked reunion rumours before confirming their comeback following over a decade of feuding.

连恩和诺尔一起发布了一张灰度照片,引发了重组传闻,随后他们确认了在十多年的 争执后复出。

Anais posted a string of photos of her dad and uncle Liam from the nineties, with the caption: "Summer 2025." It was a direct reference to the many tour dates through Manchester, London, Edinburgh and Dublin Oasis will embark on.

阿奈斯发布了一系列她父亲和叔叔连恩上世纪90年代的照片,并配文: "2025年夏天 直接提及了绿洲乐队即将在曼彻斯特、伦敦、爱丁堡和都柏林进行的众多巡演。 NNW.t

重点词汇:

blonde beauty 金发美女

reunion 重聚,重组

support act 助演嘉宾

comeback tour 复出巡演,重返乐坛巡演

greyscale picture 灰度图片

nineties 九十年代